



## **Jin Qian**

*Shanghai*

---

+86 21 6080 0985  
jin.qian@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Investment fund formation and operation
- Asset management

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Mr. Qian is a senior associate in Han Kun's financial and asset management department. His major practice areas include fund formation, asset management, and the formation and operation of onshore and offshore funds. Prior to joining Han Kun, he practiced with another top-tier PRC law firm and a reputable U.S. law firm. Mr. Qian has represented well-known local fund managers in a variety of private equity related transactions, including the formation, management, and operation of various types of fund entities. He also has experience in advising large domestic insurance companies on investing in offshore private funds. In addition, Mr. Qian has advised many Fortune 500 clients on mergers and acquisitions, tax, and other legal matters.

### **EDUCATION**

Mr. Qian graduated from East China University of Political Science and Law with an LL.B. degree in 2010 and an LL.M. degree in international law in 2012.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 钱锦

上海

---

+86 21 6080 0985  
jin.qian@hankunlaw.com

### 业务领域

- 投资基金设立和运营
- 资产管理

### 工作经历

钱锦律师是汉坤金融资管部资深律师。钱律师在汉坤主要从事基金设立与资产管理、保险资金运用等业务。在加入汉坤之前，钱律师曾在一家国内顶级律师事务所和一家美国总部的知名国际律师事务所工作。在资产管理业务方面，钱律师曾为诸多境内外知名的基金管理人在设立、管理和运营美元和人民币私募股权投资基金、创业投资基金等各类基金方面提供法律服务，同时还代表不少境内大型保险机构投资境外私募基金。此外，钱律师还为大量财富 500 强客户在收并购、税务等方面提供法律服务。

### 教育背景

钱律师于 2010 年获得华东政法大学法学学士学位；2012 年获得华东政法大学法学硕士学位，专业方向为国际法。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格

### 工作语言

中文、英文